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Mondelinge vragen – raad 8 februari 2022 
 
Onveiligheid voor mens en dier 
 
In de afgelopen maand zijn op de Laan van het Haantje twee hazen doodgereden. GroenLinks heeft 
de afgelopen jaren meerdere malen aandacht gevraagd voor het verbinden van ecologische zones en 
overig groen, maar zeker in Parkrijk is hier geen sprake van.  
Het vele bouwen en de opzet van de wijken hebben een steeds grotere impact op de van nature 
aanwezige dieren. Daarnaast is de verkeersveiligheid, met name voor fietsers, door de vele 
bouwwerkzaamheden in het gedrang. Gezien de nog geplande bouwactiviteiten in Pasgeld zien wij 
de toekomst met zorgen tegemoet. Ondanks de toezegging om natuurinclusief te bouwen.  

- Bent u op de hoogte van het feit dat bedreigde dieren (hazen staan op de rode lijst) in 
RijswijkBuiten worden doodgereden? 

- Onderkent u de impact van de nieuwe wijken en de voortdurende bouwwerkzaamheden op 
de van nature aanwezige dieren, maar ook op de verkeersveiligheid? 

- Zijn ecologische verbindingen (bijv. onder de weg door) onderzocht in het ontwerpproces? 
En zouden deze alsnog aangebracht kunnen worden? 

- Hoe denkt u in de nog komende ontwikkelingen écht natuurinclusief te bouwen zodat dit 
soort situaties zoveel mogelijk worden voorkomen?  

- Welke maatregelen kunt u treffen om de verkeersveiligheid gedurende de 
bouwwerkzaamheden te verbeteren? 
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